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Ärendeutskrift

Ärende 12950
Skapat 2024-02-23 av  (Mina Sidor)

Avslutat: Nej

Förslaget gäller
Miljö och hälsa

Rubrik
Mer biodiversitet!

Sammanfattning
Öka biodiversiteten i staden.

Hela förslaget
Det �nns många ytor, små bortglömda gräsplättar, där biodiversiteten hade kunnat ökas
genom att exempelvis anlägga ängar. Jag tänker på busskurers tak, gräsplättarna bredvid
dem, vägkanter, oanvända asfaltsytor med mera. Kanske är äng inte lämpligt på alla
platser, men jag är säker på att något alltid kan göras för att skapa �er platser där djur och
växter kan leva!

Profilbild för förslaget
IMG_9921

Slutdatum
2024-05-27

Jag som lämnar förslaget bor i
Vet ej/vill inte ange

Min ålder är
21-30

Status
Inväntar beslut från nämnd




